



**MILITARY FAMILY SERVICES
SERVICES AUX FAMILLES DES MILITAIRES**

MILITARY AND VETERAN FAMILY SERVICES PROGRAM – RISK ATTESTATION

The person(s) signing this form certify(ies) and agree(s) with the following:

- a. I certify as per paragraph 6.2.4 of the Memorandum of Understanding (MOU), the below Military Family Resource Centre (MFRC) has established and maintains a risk management framework that identifies, assesses, mitigates, and monitors risks that may impact the organization's operations, strategic objectives, and compliance obligations, and has a process for escalating risk that is shared with the local Command Team and Military Family Services.

PROGRAMME DES SERVICES AUX FAMILLES DES MILITAIRES ET DES VÉTÉRANS – ATTESTATION DU RISQUE

- a. Toute personne signant le présent formulaire certifie et accepte la déclaration suivante : Conformément à l'article 6.2.4 de l'entente, le Centre de ressources pour les familles des militaires (CRFM) ci-dessous a établi et maintient un cadre de gestion des risques qui identifie, évalue, atténue et surveille les risques susceptibles d'avoir une incidence sur les opérations, les objectifs stratégiques et les obligations de conformité de l'organisation, et dispose d'un processus d'escalade des risques qui est partagé avec l'équipe de commandement locale et les services aux familles des militaires.

APPLICANT ORGANIZATION LEGAL NAME

Board Member Representative Name

Board Member Representative Signature

Date